
Protokół Nr          /2023 

z posiedzenia Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich  

z dnia 12 września 2023 roku 

 

Na posiedzeniu obecni według załączonej listy obecności. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia  

2. Przyjęcie porządku posiedzenia 

3. Przyjęcie protokołu Komisji z dnia 16.02.2023 r., 3.03.2023 r.  

4. Realizacja inwestycji pn. "Sportowy Raj" – wizyta w Szkole Podstawowej Nr 5 im. Noblistów Polskich 

w Gołdapi  

5. Podsumowanie remontu dróg na terenach wiejskich 

6. Propozycje do budżetu Gminy na rok 2024  

7. Wolne wnioski 

 

Do pkt 1  

Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Komisji Pani Janina Pietrewicz. Powitała członków komisji oraz 

pracowników Urzędu. 

 

Do pkt 2  

Przewodnicząca Komisji Pani Janina Pietrewicz przedstawiła porządek posiedzenia.  

Do porządku uwag nie zgłoszono. 

 
Do pkt 3 

Przewodnicząca Komisji Pani Janina Pietrewicz zapytała członków Komisji czy mają uwagi do przesłanych 

protokołów Komisji z dnia 16.02.2023 r., 3.03.2023 r. 

Uwag nie zgłoszono. 
Przewodnicząca Komisji Pani Janina Pietrewicz poddała pod głosowanie przyjęcie protokołów Komisji  

z dnia 16.02.2023 r., 03.03.2023 r. 

Członkowie Komisji w głosowaniu jawnym głosami 6 za przyjęli powyższe protokoły.  

 
Do pkt 4 

Przewodnicząca Komisji Pani Janina Pietrewicz zwróciła się o zgłaszanie wniosków po przeprowadzonej 

wizycie w Szkole Podstawowej nr 5 w Gołdapi. odnośnie nawierzchni na placu zabaw „Sportowy Raj”.  

Członek Komisji Pan Marek Zajączkowski zaproponował, aby istniejącą nawierzchnię, jej część wierzchnią 

przesiać i wyeliminować elementy obce typu szkło, kamienie, patyki itp. Trawa tam rosnąca powinna być 

bardziej gęsta aby tworzyć zbity dywan jako element ochronny. Obecna trawa jest posiana zbyt rzadko. 

Członek Komisji Pani Teresa Dzienis powiedziała, że należałoby nawierzchnię odnowić ze względów 

bezpieczeństwa dzieci. Zapytała, czy nie ma możliwości naprawy tej nawierzchni przez wykonawcę w ramach 

gwarancji.  

Kierownik WGK Pani Magda Zymkowska odpowiedziała, że nawierzchnia była wykonywana przez 

pierwszego wykonawcę, została odebrana i było wszystko w porządku. Drugi wykonawca, który dostarczył  

i montował zabawki na placu, montując je podczas późnych godzin nocnych zniszczył trochę tę nawierzchnię. 

Wykonał prace zalecone mu w protokole czyli wałowanie, itd. Na dzień dzisiejszy nie ma takiej możliwości 

aby żądać od niego gwarancji, bo to nie on jest odpowiedzialny za to. Drugi wykonawca robił głębsze wykopy 

przy montażu zabawek niż pierwszy wykonawca i być może stąd w górnej warstwie nawierzchni są obce 

elementy typu szkła, patyki itd. Chodziło przede wszystkim o zdjęcie warstwy mączki ceglanej i uzupełnienie 

ziemią. 

Przewodnicząca Komisji Pani Janina Pietrewicz powiedziała, że na chwilę obecną pani dyrektor szkoły nr 5 

nie wyrazi zgody na przebywanie dzieci na tym placu ze względów bezpieczeństwa do czasu, aż nawierzchnia 

zostanie poprawiona. 

Kierownik WGK Pani Magda Zymkowska powiedziała, że można jesienią wygrabić nawierzchnię i usunąć 

wszelkie ciała obce. Zaproponowała złożenie propozycji do budżetu na przyszły rok na wykonanie nawierzchni 

bezpiecznej lub wysypanie placu piaskiem polnym.  



Członek Komisji Pani Monika Wałejko powiedziała, że zabawki na placu są bardzo ciekawe, sztuczna 

nawierzchnia jest bardzo droga. Może należałoby wygrabić porządnie nawierzchnię, zasiać nową trawę i 

wysypać piasek tuż przy zabawkach, w tej strefie bezpiecznej. Na placu przy szkole w Boćwince ten sposób 

sprawdził się.  

Członek Komisji Pani Teresa Dzienis powiedziała, że sztuczna nawierzchnia po kilku latach użytkowania 

wygląda bardzo kiepsko. Trzeba wybrać taką alternatywę żeby była dobra i bezpieczna. 

Członek Komisji Pan Marek Zajączkowski powiedział, że zostało to wykonane nieprawidłowo i ktoś wziął 

za to pieniądze, więc gmina nie powinna ponownie za to płacić.  Na każdą wykonaną pracę jest gwarancja, 

rękojmia i w tym przypadku należałoby dochodzić swoich praw. 

Zastępca Burmistrza Pani Joanna Łabanowska powiedziała, że pracownicy Urzędu Miejskiego byli  

na placu, widzieli jak to wygląda i analizują w jaki sposób można to naprawić, doprowadzić do takiego stanu 

aby można było korzystać z tego miejsca. W miarę możliwości finansowych i kadrowych będą starali się  

to poprawić.  

Przewodnicząca Pietrewicz powiedziała, że były jeszcze dodatkowe środki finansowe zabezpieczone na ten 

cel w budżecie.  

Kierownik WGK Pani Magda Zymkowska odpowiedziała, że środki wydatkowane na nawierzchnię  

i montaż zabawek w kwocie prawie 250 000,00 zł. Na nawierzchnię wydatkowano 120 000,00 zł ze względu na 

utylizację mączki ceglanej.  

Przewodnicząca Komisji Pani Janina Pietrewicz zwróciła się o przekazanie kosztorysu całej inwestycji.  

 
Do pkt 5 

Kierownik WGK Pani Magda Zymkowska  powiedziała, że prace na drogach dopiero zaczną się jak pogoda 

będzie korzystna. W ubiegłym tygodniu rozpoczął się objazd dróg, do tej pory została sprawdzona 1/3 dróg. 

Wytypowane zostały drogi do koszenia poboczy. Część prac wykona wykonawca a część zostanie wykonana 

we własnym zakresie. Zostały wytypowane drogi, gdzie należy wysypać odpowiednie ilości kruszywa. W 

połowie września zostanie zlecona pierwsza część prac dla wykonawcy, wycinka krzaków. Jest tego sporo a 

dopiero 28 lipca 2023 r. udało się znaleźć wykonawcę tych prac. Jest to zupełnie nowy wykonawca z Filipowa, 

TRANSPORT CIĘŻAROWY I ROBOTY ZIEMNE Krzysztof Korenkiewicz Wykonawca nowy, który nigdy 

nie realizował prac na naszym terenie. Wycinka krzewów będzie realizowana później ze względu na przepisy 

okresów lęgowych i musi to być zachowane. W połowie września zostanie wysłana większość zleceń z 

realizacją od pierwszego października. Prac drogowych będzie sporo. Zaznaczyła, że jest w stałym kontakcie  

z kilkoma sołtysami, którzy również czekają na lepszą pogodę i w ramach funduszy sołeckich oraz środków 

gminnych powiedzą gdzie i które drogi wymagają poprawy. W piątek odbywał się wizja lokalna z 

potencjalnym wykonawcą w sprawy drogi w Dunajku, który poprosił o czas na podjęcie decyzji o przyjęciu 

tego zlecenia.  

Członek Komisji Pan Marek Zajączkowski zapytał o to, czy droga w Bałupianach do gospodarstwa pana 

Anuszkiewicza czy została podsypana żwirem, bo na wiosnę było tam bardzo mokro i nie można było 

przejechać.  

Kierownik WGK Pani Magda Zymkowska odpowiedziała, że nie była robiona i będzie niedługo robiona. 

Członek Komisji Pan Marek Zajączkowski zapytał, gdzie będzie wylewany asfalt na drogę na Dzięgiele. 

Przetarg został rozstrzygnięty w ubiegłym roku i wykonawca ma czas na realizacje do września 2024 r. Przez 

prawie dwa lata droga mogłaby być już zrobiona i mieszkańcy mogliby korzystać z niej a nie przed końcem 

terminu firma wykonawcza przyjdzie.  

Kierownik WGK Pani Magda Zymkowska odpowiedziała, że był to przetarg „Zaprojektuj i wybuduj” i teraz 

wykonawca jest na etapie projektowania, stąd to tak długo trwa. Realizacja będzie w przyszłym roku. 

Wykonawca złożył ofertę finansową i w tej kwocie ma być wykonany projekt, jak i wykonanie projektu  

w określonym terminie. 

 
Do pkt 6  

Przewodnicząca Komisji Pani Janina Pietrewicz zapytała o drogę w Broniszach.  

Członkowie Komisji wypracowali następujące wnioski do budżetu na rok 2024: 

1. wykonanie drogi w Broniszach, 

2. dokończenie sieci wodociągowej w Kalniszkach, sołectwo Główka – ok 3,5 km, 

3. wykonanie projektu budowalnego poddasza świetlicy w Jabłońskich, 

4. montaż lamp solarnych od Pięknej Góry do Włost, 

5. wykonanie drogi Wiłkajcie – Samoniny,  



6. wykonanie dokumentacji drogi do szkoły w Grabowie,  

7. dokończenie drogi na osiedlu w Kośmidrach do nr 30/2. 

Członkowie Komisji w głosowaniu jawnym glosami 6 za przyjęli wypracowane wnioski do budżetu.  
 

Kierownik WIR Pani Aneta Milczarek powiedziała, że w sprawie drogi do Bronisz w lipcu 2022 roku został 

złożony wniosek do krajowego Funduszu Rozwoju Dróg i znalazł się na liście rezerwowych. Wnioskowano do 

wykonania odcinek 3,73 km drogi a wnioskowana kwota ok. 5 655 000,00 zł. Na liście rezerwowej po ocenie 

wniosków była propozycja dofinansowania na poziomie 50%. Ostatecznie przy realizacji tej listy podstawowej 

przez wojewodę nie doszło do realizacji projektów z listy rezerwowej. Droga do Bronisz jest brana pod uwagę 

przy każdej możliwości złożenia wniosku. W sprawie wykonania drogi do szkoły w Grabowie w połowie 

sierpnia został złożony wniosek do Funduszu „Polski Ład”. Rozstrzygniecie będzie pod koniec roku.  

Do pkt 7  

Przewodnicząca Komisji Pani Janina Pietrewicz powiedziała, że w Kozakach na początku bloków lampa 

jest przechylona i prosi o przyjrzenie się temu.  

Członek Komisji Pani Monika Wałejko powiedziała, że nie działają parkomaty po prawej części Placu 

Zwycięstwa. 

Członek Komisji Pan Marian Chmielewski powiedział, że powiat ładnie wykosił pobocza na drodze 

Grabowo-Pogorzel i im okres lęgowy nie przeszkadza.  

 

 Protokołowała        Przewodnicząca Komisji         

   Katarzyna Krusznis                     Janina Pietrewicz 


